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                                   Nr.    

                JUDEŢUL BRAŞOV                                                 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                   SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 12.09.2023, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local, cu ocazia întrunirii  

Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă extraordinară convocată de îndată, desfășurată în 

format hybrid 

    

       Şedinţa extraordinară convocată de îndată a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 134 alin. 

(1), alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei 

Municipiului Săcele, situat str. P-ța Libertății nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin 

mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi:  

         1. Proiect de hotarare privind aprobarea devizului general și indicatorilor tehnico-economici la faza 

obținerii Autorizației de Construire și a proiectului tehnic pentru investiția Reabilitare si modernizare 

Grădinița cu program normal nr. 4 – Str. George Moroianu nr. 293, Municipiul Săcele, jud. Brașov - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 2, 4. 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                  - d-na Secretar General al Municipiului Săcele - c.j. Zamfir Geta 

       -  d-na Bîja Ileana – insp. Biroul Investiții 

                   - d-ra Dascălu Bianca - cj. Biroul Juridic  

                   - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                  - d-na Coman Cătălina - cj. Comp. Relații Consiliul Local. 

 

            Ședința este prezidată de d-l consilier local ec. Toth Sandor  

            D-l Președinte declară deschisă ședința și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a efectua apelul 

nominal. 

D-na Secretar General face apelul nominal în conformitate cu prevederile legale în vigoare și 

anunță că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 13 consilieri locali 

prezenți fizic, iar 6 online, respectiv d-l Gîndac Nicolae,  d-l Crețu Valentin, d-l Popa Marius Cristian, d-na 

Popescu Gabriela, d-l Florescu Marius și d-na Miron Laura-Ionela. 

           D-l Președinte supune la vot proiectul  ordinii de zi, conform dispoziției nr. 1369/11.09.2023, care 

se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). 

           D-l  Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

           D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi 

anunță care este  proiectul de hotărâre avut  în vedere, respectiv:  

       2. Proiect de hotărâre pentru completarea anexei nr. 1 la H.C.L. nr. 254/31.08.2023 privind acordarea 

unor compensaţii elevilor din învăţământul gimnazial şi liceal din  Municipiul Săcele care sunt premianţi în 

anul şcolar 2022 – 2023 - inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

           În continuare, d-l  Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, la proiectul 

de hotărâre privind aprobarea devizului general și indicatorilor tehnico-economici la faza obținerii 

Autorizației de Construire și a proiectului tehnic pentru investiția Reabilitare și modernizare Grădinița cu 

program normal nr. 4 – Str. George Moroianu nr. 293, Municipiul Săcele, jud. Brașov. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 
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Comisia nr. 2 - aviz favorabil, cu discuții în plen solicitate de d-l consilier local Popa Marius Cristian 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că executivul a transmis, cu 3-4 ore înainte de ședință, 

spre studiu, peste 1000 de pagini, respectiv proiectul tehnic aferent punctului nr. 1 de pe ordinea de zi, 

pentru că inițial, în materialele comunicate acesta nu exista, deși în dispozitivul hotărârii se preciza și 

aprobarea proiectului tehnic, deci probabil trebuiau să voteze în lipsa acestuia, așa cum s-a mai întâmplat și 

în alte dăți. Dumnealui mai spune că, totuși, a făcut un efort substanțial și a parcurs cât de cât cele 1105 

pagini și a constat, în coroborare cu adresa ADR 7 Centru că nu se regăsesc devizele pe obiect și devizele 

de  execuție necesare și solicitate de către autoritatea de management și întreabă cine poate oferi răspunsuri 

cu privire la acest aspect. 

D-na Băja Ileana ia cuvântul și spune că devizele la care face referire d-l consilier local Popa se 

regăsesc în documentație, F3 și F5 există în proiectul tehnic. 

 D-l Popa Marius Cristian întreabă la pagină și în ce fișier se regăsesc și spune că, după cunoștințele 

dumnealui, un proiect tehnic trebuie să fie un fișier unitar, care poate fi parcurs cursiv în integralitatea sa, 

ori se transmit peste 20 de fișiere, întrucât nimeni din executiv nu știe să unească niște fișiere .pdf, iar 

pentru a putea vota în cunoștință de cauză reiterează solicitarea de a  i se comunica  pagina și fișierul în 

care se regăsesc documentele antemenționate. 

D-l Primar spune că în documentația transmisă se regăsesc cele solicitate. 

D-na Secretar General ia cuvântul și precizează că în dispozitivul hotărârii se stipulează faptul că se 

aprobă devizul general la faza autorizației de construire și a proiectului tehnic, conform anexelor 

prezentate. 

 D-l Popa Marius Cristian spune că se aprobă proiectul tehnic. 

 D-na Secretar General reiterează faptul că se aprobă devizul general la faza autorizației de construire 

și la faza proiectului tehnic, nu se supune aprobării proiectul tehnic, ci devizul general la faza obținerii 

autorizației și la faza proiectului tehnic, conform anexelor prezentate.  

D-l Popa Marius Cristian spune că în acest caz se impune modificarea dispozitivului proiectului de 

hotărâre.  

 D-na Secretar General dă citire articolului 1 din proiectul de hotărâre în susținerea celor mai sus 

enunțate și spune că în raportul de specialitate sunt explicate aceste aspecte. 

D-na Stoica Gabriela spune că atunci ar trebui eliminată conjuncția „și” care denaturează sensul. 

D-l Popa Marius Cristian spune că ne putem regăsi în situația de a lipsi anumite documente din 

proiectul tehnic, neavând timpul necesar pentru a fi parcurse integral de către toți consilierii locali și 

întreabă, în acest caz, cine își asumă responsabilitatea. 

D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că se raliază celor expuse de d-l consilier local Popa și 

consideră că este un volum imens de documentație și sunt interesați să o parcurgă pentru a vota în 

cunoștință de cauză pentru aceste investiții, pentru care s-a lucrat enorm și precizează că nu se opun, este 

vorba doar de o critică constructivă, astfel încât pe viitor această colaborare să fie benefică și fructuoasă 

pentru toată lumea, dar pentru asta este necesar să aibă timpul să  poată parcurge materialele care ar trebui 

transmise din timp. 

 D-na Secretar General spune că adresa ADR ne-a fost transmisă în data de 5 septembrie,  persoana 

care se ocupă de proiect a fost în concediu și documentele s-au făcut în absența acesteia, astăzi a revenit și 

s-a transmis proiectul tehnic care se regăsea la aceasta în calculator și menționează că  trebuie luat în calcul 

și deficitul de personal de la nivelul Biroului Investiții. 

D-l Popa Marius Cristian spune că un angajat trebuie să preia sarcinile persoanei plecate în concediu. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr.  279. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre pentru 

completarea anexei nr. 1 la H.C.L. nr. 254/31.08.2023 privind acordarea unor compensaţii elevilor din 

învăţământul gimnazial şi liceal din  Municipiul Săcele care sunt premianţi în anul şcolar 2022 – 2023.               

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu o observație   

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        D-l Jónás András spune că la ședința anterioară s-a întrebat dacă nu se poate înlocui termenul de 

„compensație” cu cel de „recompensă”. 
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       D-na Secretar General spune că a precizat și atunci că pentru anul viitor se va lua în calcul, dar acum 

se vine doar cu o completare a anexei nr. 1, întrucât au fost omiși câțiva elevi din adresa înaintată inițial de 

către Liceul George Moroianu, menționând că nu este culpa aparatului de specialitate. 

    D-l Primar ia cuvântul și spune că aceste proiecte pe GAL care stârnesc atâta vehemență în rândul unora 

dintre consilierii locali  nu sunt deloc ușoare, mai ales că Munisterul Fondurilor a blocat semnarea acestor 

contracte timp de 3 ani, în condițiile în care toate documentele erau în regulă și aceste contracte s-au 

semnat în ultimele luni anul acesta și se depun mari eforturi pentru a fi implementate și menționează că de 

fiecare dată când au fost proiecte pe ordinea de zi legate de GAL Gârcini, mai ales cele pe investiții s-a 

întâmpinat  ostilitate, poate nu este totul perfect, dar vin documente în ultima clipă și se depun eforturi 

colosale pentru implementarea lor. 

      D-na Paniti Izabella spune că nu este vorba de a se opune, doresc doar să poată studia documentele 

primite întrucât sunt interesați de investițiile realizate. 

     D-l Primar spune că unele documente ajung pe ultima sută de metri, plus că există o carență de personal 

la nivelul  Biroului Investiții, în contextul blocării concursurilor, sens în care s-au depus memorii în 

vederea deblocării, dar nu li s-a dat curs favorabil, iar fiecare anagajat de acolo gestionează zeci de 

proiecte. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr.  280. 

      D-l Preşedinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Ora 15:25. 

 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

   CONSILIER LOCAL,                                                                C.J. ZAMFIR GETA 

   Ec. TÓTH SÁNDOR  

                                                                             

 

 

 

             

 Elaborat 

                                                              Insp. Acăroaie Elena  

 


